
Referat från senaste styrelsemötet 2022-09-16--18

För at snabbare informera medlemmarna om vad som avhandlats på styrelsemötena ges här et kort 
referat. Hela protokollet kommer at läggas ut på hemsidan när det justerats på kommande styrelsemöte. 
Vill du veta mer om hur diskussionen gick eller vad som beslutades är du välkommen at kontakta någon i 
styrelsen.

September månads styrelsemöte hölls under styrelsens planerings- och konferensresa.

Styrelsen beslutade bland annat om at inga master får förvaras liggande på de upptagna båtarna på 
Notholmen under vintern. Deta på grund av utrymmes- och säkerhetsskäl. Plats fnns i våra mastskjul.

Av olika skäl har motorn på mastkranen inte kunnat installeras under sommaren. Ni som ska masta av på 
Notholmen i höst får alltså använda muskelkraf.

Styrelsen följer med oro kostnaderna för el på Notholmen och beslutade at lägga ut en uppmaning 
tllsammans med restriktoner avseende elanvändningen på hemsidan.

I nuläget saknar vi et antal funktonärer på viktga poster. Det är framförallt inom valberedningen, 
klubbmästare och utbildningsansvarig. Var och en som känner et ansvar för at sällskapet ska kunna 
genomföra sin verksamhet och som vill medverka tll gemenskapen uppmanas at kontakta valberedningens
ordförande Kenneth Avenström eller någon i styrelsen.

Under planerings- och konferensresan arbetade styrelsen också med at formulera om sällskapets vision. 
Det kommer at redovisas på kommande medlemsmöte. Vi följde vidare upp styrelsens interna arbete och 
upprätade en åtgärdslista och vi genomförde en egenkontroll avseende vår hamn, säkerhet, torr- och 
sjösätning, administraton och miljö med identfering av behövliga åtgärder. Ja och så hade vi litet trevligt 
också förstås. 

Nästa styrelsemöte hålls 13 oktober 2022.

Medlemmarna påminns slutligen om at boka in höstmötet den 20 november kl 16.

Mona Åkerman
Sekreterare


